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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 16 september 2024 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts  schepen 
Tilly Heymbeeck  administratie 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
Willy Van Den Brande lid NEOS / TCB 
Francine De Becker lid persoonlijk 
 
Verontschuldigd: Georges De Vroey, Arlette De Wals 
 
1.         VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
2. ANTWOORD VRAGEN SENIORENRAAD AAN CBS 
 
Vragen aan het CBS:  
1.Kan het CBS aandringen bij de NMBS om het perron in Boortmeerbeek te verlagen, hiervan is al 
enkele jaren sprake, maar er is nog niets gebeurd? 
Antwoord: het college van burgemeester en schepenen is zich zeer bewust van de problematiek en 
heeft steeds aangedrongen op reële uitvoering van de aanpassingsplannen, maar stuit steeds op de 
mededeling dat er geen budget is voorzien om tot snelle uitvoering te gaan.  
2.Kan er duidelijkheid van de gemeente aan de seniorenraad gegeven worden i.v.m. het nieuwe 
seniorenticket? 
Antwoord: het is aan de vervoersmaatschappijen om de informatie over hun tarieven duidelijk te 
maken aan het publiek. De gemeente is daarvan afhankelijk en moet goed opletten geen foute 
informatie te verspreiden. Het publiek richt zich dus best rechtstreeks tot de bronnen bij de 
vervoersmaatschappijen. 
3.Kan het geluid van het uitzenden van de gemeenteraad aangepast worden, betere kwaliteit en 
luider? 
Antwoord: Het college van burgemeester en schepenen kent de problematiek en spoort de 
deelnemers aan de vergadering aan duidelijk in de micro te spreken. De geluidsinstallatie is echter 
relatief oud en de camerafaciliteit is minimaal, maar budgetvriendelijk en voldoet voor het beoogde 
doel. Er wordt uitgekeken naar een betere oplossing maar dat betekent een zware budgettaire 
inspanning die nog niet onmiddellijk mogelijk is.  
4.Kunnen deze takken gesnoeid worden (zie hieronder), of kan er aan de NMBS gevraagd worden om 
dit te onderhouden? 
Op het fietspad van de Heverbaan zijn de overhangende takken op sommige plaatsen aan het 
overheersen. 
De spiegel op de hoek van de Heverbaan/Bieststraat is moeilijk zichtbaar door de overgroeiende 
takken van de boom ernaast.  
Antwoord: deze melding wordt doorgegeven aan de technische dienst om in de planning op te nemen. 
Ondertussen zijn deze al gesnoeid, maar op de Heverbaan beginnen de takken terug over te hangen. 
Audrey geeft dit terug door aan de technische dienst, en ze gingen het in de planning opnemen. 
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3. EVALUATIE SENIORENFEEST 24 MEI 2024 
 
-De witte wijn was vrij snel op, na een half uurtje de rode wijn ook. Er was nochtans meer wijn besteld 
dan vorig jaar, maar er is heel veel wijn op korte tijd gedronken. Aangezien de drank gratis is, is niet 
iedereen sober in het bestellen. 
-Er wordt voorgesteld om de mensen wel vroeger dan 13.00 uur in de zaal binnen te laten komen, 
maar nog geen drank laten bestellen. Dit hebben we ook al enkele keren geprobeerd, maar lukt niet 
zo echt in de praktijk. Eventueel met bonnetjes en zo proberen te beperken. 
-De muziek was goed, maar de dame die soms meezong werd niet zo goed ervaren. 
-Het eten was goed.  
-De muziek stond voor sommige mensen te hard, waren er overal wel boxen? De akoestiek in een 
sporthal is natuurlijk niet zo denderend. 
 
4. EVALUATIE UITSTAP NIEUWPOORT 20 JUNI 2024 
 
-Werd het vrij bezoek wel ervaren als ok? Over het grote deel wel.  
-Waarom zijn er steeds minder deelnemers de laatste jaren? Te duur, te veel uitstappen, te ver…. 
-Over het algemeen was dit een goede uitstap, goede gidsen, lekker eten, weer was ok.  
-Ideeën volgend jaar (19 juni 2025): Kempen, Beringen, Hasselt, ideeën zijn zeer welkom tegen 
volgende vergadering. 
 
5. EVALUATIE ROMMELMARKT 15 AUGUSTUS 2024 
 
-Veel volk, voor sommige te veel volk, goed weer, een succes! Waarom de rommelmarkt wel aanslaat 
en de jaarmarkt niet? Mensen willen samenkomen, iets drinken, eten, terrasjes doen. Op veel plaatsen 
zijn de gewone markten achteruit aan het gaan kwestie van kramen en bezoekers, behalve de echt 
grote jaarmarkten. Moeten we dit dan blijven organiseren is de vraag? 
 
6. EVALUATIE BOORTMEERBEEK FEEST 1 SEPTEMBER 2024 
 
-Er was veel volk, het was heel warm, een ander concept, een andere opstelling. Moet er zoveel 
kinderanimatie zijn, de springkastelen namen veel plaats in? Te lang wachten voor drank, te weinig 
plaats om te zitten. Als er een datum wordt vastgelegd in het begin van het jaar, mag dit eigenlijk niet 
meer veranderen wegens andere activiteiten van de verenigingen. 
-Voor sommige verenigingen is het niet altijd gemakkelijk om vrijwilligers te vinden, het zijn steeds 
dezelfde mensen, die ouder worden, die het werk moeten doen. Het is heel heel moeilijk om nieuwe 
vrijwilligers, bestuursleden aan te trekken, die een engagement willen aangaan.  
 
7.      VARIA 
 
-Stany meldt dat het bestuur ontslagnemend is van de seniorenraad, dus iedereen moet zich terug 
schriftelijk kandidaat stellen tegen 2025. Navraag leert ons dat op de eerste gemeenteraad van de 
nieuwe legislatuur (2025) wordt beslist welke adviesraden er terug moeten verkozen worden. Dus de 
oproep zal pas in februari 2025 verstuurd worden. Geruchten doen de ronde dat de seniorenraad met 
de gezondheidsraad zou samengaan, sommige zien er nadelen in, sommige voordelen.  
-Habobib heeft informatie doorgestuurd i.v.m. activiteiten naar aanleiding van de seniorenweek, deze 
wordt uitgedeeld in de vergadering. Je kan nog altijd inschrijven hiervoor. 
-Arlette vraagt hoe de ouderen verwittigd worden, buiten de sociale media, zoals laatst met de 
problemen met het water. In de toekomst zal dit op de led schermen komen, die ter vervanging van 
de huidige schermen gaan komen.  
Vraag aan het CBS: Kan de bevolking worden verwittigd, van eventuele problemen,  
(verontreiniging/brand/enz.), maar niet via de sociale media, via een ander systeem? 
-Wie is er onze wijkagent? Dit kan je vinden op de website van de politie, maar ze zijn wel minder fysiek 
in Boortmeerbeek aanwezig.  
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-Zondag 6 oktober organiseert OKRA Hever een pensennamiddag in de Carpus te Hever.  
Verkeer: 
-De werken Audenhovenlaan: heel druk/gevaarlijk, waarom geen lichten? 
-Waarom worden er zoveel werken tegelijk opgestart? 
 
-De volgende vergadering gaat door op maandag 16 december 2024 om 09.30 uur in de raadzaal van 
het gemeentehuis. 
-Woensdag 27 november 2024 gaat de tweede seniorendansnamiddag door in Time Out Sportsbar.  
Hier was enige verwarring over, maar het is wel degelijk 27 november 2024. Inschrijven kan via Time 
Out Sportsbar.  

 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


